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Interpellation till 

Kommunstyrelsens ordförande Acko Ankarberg 

 

Om löneutvecklingen för de kommunalt anställda under 

avtalsperioden  

  

En fråga som diskuterats från och till är löneutvecklingen inom de kvinnodominerade yrkena 

och gapet mellan kvinnors och mäns löner. Från olika politiska håll har det deklarerats att 

detta är ett problem som det är viktigt att ta itu med. Det finns med andra ord anledning att 

redovisa, belysa och diskutera löneutvecklingen under den gångna avtalsperioden. Har 

löneklyftorna minskat eller ökat? 

  

Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor till dig. 

  

1. Hur ser löneutvecklingen, inkluderande utvecklingen för män och kvinnor (exklusive 

stadsdirektör), ut för följande personer och grupper?  

  

a) Stadsdirektör 

b) Förvaltningschefer  

c) Avdelningschefer 

d) Administratörer 

e) Vårdpersonal 

f)  Lärare 

g) Skolmåltidspersonal 

h) Lokalvårdare  

 

  

2. Hur ser du på utvecklingen ur ett jämställdhets- och rättviseperspektiv? 

  

  

 

Kenneth Kindblom 

Vänsterpartiet 

 

 


